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Kronika Adwokatury

★

► W dniu 4 listopada 1997 r. odbyło się spotkanie zorganizowane 
przez Komisję ds. Integracji Środowiska przy Okręgowej Radzie 
Adwokackiej w Warszawie, w którym uczestniczyło kilkadziesiąt 
Koleżanek i Kolegów.

Do wprowadzenia do dyskusji na temat udziału adwokatów w środ
kach masowego przekazu Ewa Pruchniewicz zaprosiła adwokata
dr. Władysława Pocieja i adw. Krzysztofa Piesiewicza -  senatora RP.✓

Dyskusja była burzliwa. Ścierały się w niej poglądy nie tylko 
dotyczące bezpośrednio podstawowego tematu spotkania, ale i kształtu 
współczesnej adwokatury.

Większość zabierających głos wypowiadała się za nowelizacją 
Zbioru Zasad Etyki i W ykonywania Zawodu w zakresie zakazu 
„komentowania własnych spraw” . Podkreślano, iż należy czynić 
wyraźne rozróżnienie między występowaniem adwokatów w mediach 
i wypowiadaniem się także o prowadzonych przez nich sprawach 
a reklamą.

5.

★

► Egzamin adwokacki w Warszawie w dniach 14, 15 i 22 listopada 
1997 r. z wynikiem bardzo dobrym złożyli aplikanci:

Jakub Jacyna, Romuald Łoboda, Paweł Panek, Krzysztof Per- 
nach, Marcin Radwan i Marcin Szymański.

5.

■ Varia

Na rzecz powodzian

► Nawiązując do podanej w poprzednim numerze „Palestry”  
(z. 9-10/97, s. 196 i n.) informacji o udzieleniu przez adwokatów 
pomocy ofiarom powodzi, podajemy dane następnych ofiarodawców: 

Kancelarie Adwokackie w Słupsku -  przekazały kwotę 520 zł na 
rzecz powodzian.
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